
VELJKO TOMAN:

»Teči ptavi maraton je
neponovljivo doživetje!«

Tako nekako nam je dejal Veljko Toman
- priznani akademski slikar, ki živi na Rakitni,
neposredno po vrnitvi iz Grčije. Skupaj s še
devetimi rekreativci iz Slovenije je sodeloval
na že tradicionalnem, a letos že petem po vrsti
mirovnem maratonu, ki je bil 11. oktobra.
Poleg Veljka Tomana se je tega v zgodovini
tako slovitega teka udeležil še en naš občan
Dušan Laharnar. Teka sta se udeležila na
lastne stroške in kot nam je pripovedoval
Veljko Toman so skupaj s prijatelji in z za-
konskimi družicami nastop izkoristili kot
nadvse prijetno športno turistično potovanje.
Bilo pa je tudi uspešno, saj je od skupno 2000
prijavljenih cilj doseglo 490 tekraovalcev.

med njimi tudi naša Vičana, pri iemer je
Toman zabeležil zelo soliden čas 3 ur in 54
minut. Organizacija tega tekmovanja je bila
izjemno dobra in čeprav je lek potekal večino-
ma po pekočih asfaltnih cestah ob povprečni
temperaturi 30 stopinj Celzija, je bilo dobro
poskrbljeno tudi za občasno letečo osvežitev.

In kje so naši tekmovalci dobili navdih?
Pravijo, da se sicer z rekreacijo ukvarjajo,

odločitev pa je pravzaprav padla na letošnjem
Teku ob žici, kajti če zmorejo to, potem je
tudi prvi maraton lahko izziv. Vabilo odnosno
obvestilo o tem slovitem mirovnem maratonu
pa je Veljko Toman prejel od prijatelja. In
kljub višji temperaturi, tek po mnenju Toma-
na ni bil prenaporen, saj je ves čas držal
zmeren tempo. Največji čar tega teka pa je
predvsem ta, da tečeš po natanko isti in enako
- 42.195 m dolgi poti od maratonskega polja
do Aten, kot je v perzijsko grških vojnah tekel
zmagoviti a tragični tek sel Fidipides in se
s tem zapisal v zgodovino. Maratonski tek pa
ostaja elitna olimpijska in atletska disciplina.
Teči maraton je povrniti se v zgodovino in na
vprašanje ali se bo Veljko udeležil tega teka
tudi v prihodnje, nam je odvrnil, da ne, saj se
mu zdi še kako vredno spoštovati poslanstvo
tega teka, in prvi maraton se teče samo en-
krat.«

Seveda pa se bo s svojimi prijatelji tudi
v prihodnje udeleževal podobnih rekreacijskih
tekmovanj. Ob tem da pa Veljko Toman ne
doživlja le športnih užitkov, temveč izkorišča
to tudi za večje spoznavanje okolja, krajine in
kot priznani akademski slikar si po spominu
ali po bežnih skicah ohranja doživete podobe
na svojih slikarskih platnih. In kot nam je
skromno zaupal, nekaj grških odtisov bo našlo
pot tudi do palete in čopiča!


